Praha je v Čechách. (Čechy)
Brno je na Moravě. (Morava)
Opava je ve Slezsku. (Slezsko)

Náměstí Svobody je daleko, je v centru. 
vyrábět – produce
Malta – na Maltě 
ostrov – island 

Kamarádi si povídají v parku. 
Mluví o studiu, o sportu, o koncertu, o filmu, o lásce, o životě v Brně.
Babička a doktorka/sestra jsou v nemocnici/doma.
Mluví o zdraví, o počasí.
Manžel a manželka jsou doma. Hádají se o penězích.
láska, o lásce – love
(zdravotní) sestra – nurse 
zdraví – health (n)
zdravý, zdravá, zdravé, zdraví – healthy  (adj) x nemocný (ill)
hádat se – have an argument, fight (verbally)
příroda – nature 

Včera jsem slyšel(a) o skandálu (skandále).
Moje kamarádka mluvila o politice.
Robert četl zajímavou knihu o historii.
Ve škole jsme mluvili o české gramatice. 
Petr a Jan si povídali o fotbalu/fotbale. 
Studenti mluvili o testu. 
Slyšel(a) jsi už o nové módě? Už jsi slyšel(a) o nové módě? locative 
Znáš novou módu? accusative
Dneska jsem četl(a) knihu o přírodě.
Často jsme si povídali o jídle a pití. 
Mluvili jste někdy o počasí? 
Včera jsme mluvili o kamarádovi. (masculine animate)
Spisovatel psal knihu o prezidentovi.
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